
 

KFUM Centralforeningen 

Nøkkerosevej 23, 2400 København NV               
 

 

Referat HB-møde d. 21. november 2024 kl. 19.10 i ”Huset” 

Deltagere:  

René Thor Olsen (RTO) - Jens Risum (JR) - Thomas Sørensen (TS) - Vibeke Schmidt 

(VS) - Sebastian Kriegel Opstrup (SKO) - Peter Kjærgaard Kriegbaum (PKK) - 

Malene Svedal (MS). 

Fraværende: Brian Skov (afbud) - Anders Lou Henriksen (afbud) Henrik Persson (afbud) - 

Erik Bahn (afbud) - Peter Svendsen (afbud) – Hanne Kryger (afbud) - Bo de Fries - 

Erik Ørnskov - Philip Schwartz. 

Dagsorden: 

Mødedagsorden: 

1. Godkendelse af referater: HB-mødet d. 23/5-24, FU-møder d. 13/6-24, 15/8-24, 

19/9-24 og 31/10-24: 

Referaterne blev godkendt uden bemærkninger. 

2. Status på sommerlejren: 

 Generelt kører det godt igen, og vi har flot markeret genåbningen. Men der har været 

rigtig mange ”småting” at løse hen ad vejen, og der er stadig en del uafsluttede sager, 

herunder Frederikssund Kommunes bødekrav. 

 Bookinger for 2025 og 2026 ser fint ud, men vi skal have mere overskuelige lister. 

3. Økonomi: 

 Ikke uventet har likviditeten været stram, og vi har solgt værdipapirer for 300 tkr. 

Vi har ikke betalt ejendomsskat i 2024 for Nøkkerosevej 25. 

Når årsregnskabet skal lukkes, tager vi stilling til hvordan vi skal afskrive på 

anskaffelser som jordvarme og kloakudskiftning mv. på vedr. Sommerlejren.  

4. CF’s administration: 

 Vores forretningsfører har sagt op med fratrædelse efter aftale. 

Vi er gået i gang med en få foretaget en nyansættelse. 

5. Brugerbestyrelsen og KK: 

 Det er vigtigt at nævne, at alle henvendelser til KK skal ske på mail til Morten Slaatorn. 

Vi har et mindre beløb på brugerbestyrelseskontoen, som skal anvendes i 2024. TS er 

i dialog med Slaatorn. 

6. KFUMs brugsret i Emdrupparken: 

 Vi har modtaget et udkast til brugsaftale fra KK. Den indeholder både fejl og især 

mange punkter til afklaring. MS vil som jurist nærlæse det omfattende materiale og 

medvirke til et svar samen med VS. 

KK ønsker ikrafttræden pr. d. 1.10.24, men det er urealistisk. 

7. ”Huset”: 

 Der bliver efter ønske opsat et gelænder ved trappen til hoveddøren. 

Der er en del murerarbejde, som trænger sig på. Tilbud fra murer afventes pt. 

TS har bolden. 

Renovation efter d. 1/12-25 er ikke afklaret endnu. 

 



8. Caféen: 

 Thomas Schouboe (tennis), Sarah Nejlund (håndbold), TS (fodbold) og CF’s formand 

RTO valgt til Caféudvalget. For at styrke dialogen med den nye restauratør satses der 

på et snarligt møde i udvalget. RTO indkalder til møde. 

Flere er utilfredse med Café lukningen og mandagen. 

Endvidere har der været lidt kiks med arrangementer. 

9. Orientering fra afdelingerne: 

I fodbold er pænt med nye ungdomsmedlemmer, især i de helt unge årgange. 

Håndbold har etableret nyhedsbrev. De deltager i Dansk Håndboldkaravane og har 

etableret egen ”Lykkeliga” aktivitet med ugentlig træning. 

I tennis kører det fint både inde og ude. Der over 100 på venteliste til medlemskab. 

Det er bydende nødvendigt med en omlægning af banerne 5-8. Tennis er i dialog med 

kommunen. 

Der er store udfordringer i relation til nabostøj fra padelbanerne. KK er inde over. 

En total overdækning af banerne (over kr. 3 millioner) er måske eneste løsning! 

I værste fald må padel lukke helt ned. 

10. Kommende HB-møder og generalforsamlingen 2025: 

Generalforsamling afholdes torsdag d. 6.3.25. 

Ny dato for HB-møde er ikke aftalt. 

11. Eventuelt: 

Intet at referere. 

JR/RTO 


